
                      

     Protokoll för BaS styrelsemöte digitalt 220831  

     Närvarande:      

      Jenny Strömvall Sundberg, Anita Risberg, Susanna Freund Widman, Anna-Carin Uggla,  
      Lisa Davis   
 
 
 

1. Runda 

Alla har fullt upp nu så här i uppstarten och det är mycket som händer i de olika 

verksamheterna.  

2. Årsmötet 2023 

Vi hoppas att vi kan ha årsmötet 2023 i Kristianstad. Någon gång i mars-maj brukar vi ha det. 

Erika får kolla upp när det passar. 

3. Möte framöver  

Lite svårt att hitta dagar som funkar för alla och särskilt svårt med lunch till lunchmöten som vi 

haft tidigare. Därför blir våra inplanerade fysiska möten endags-möten. 

Förslag:  

Stockholm måndagen den 3 oktober kl 10-15  

Susanna kollar lokal, eventuellt hemma hos henne på Söder. 

Digitalt möte måndag 14 november kl 10-11 

Digitalt möte måndag 5 november kl 10-11 

Stockholm måndag 23 januari kl 10-15 

Jenny skickar ut kallelser till alla inplanerade möten.  

4. Agenda för Stockholms-mötet oktober 

Punkt 4 på dagordningen för mötet 31/8 beslutade vi att i stället ta på plats i Stockholm då 

förhoppningsvis hela styrelsen kan vara med. Vi har en workshop och konkretiserar vårt 

uppdrag utifrån årsmötets post it-lappar. Hur ska vi jobba framåt? Vem gör vad? Någon/några 

vi borde träffa framöver? Då kan vi också planera in våra möten för våren 2023. 

 

5. Ekonomi 

I kassan finns nu 101 276 kr. Däremot saknas faktura från Helsingborg. Anita kontaktar Irene 

om detta. 

 

 

 

 

Vid datorn           

Lisa Davis 

 


